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Ärende 7


Bidragskompensation för de föreningar som får sänkt 
verksamhetsbidrag


Protokollsanteckning 


Pandemin har påverkat många föreningars möjlighet att utöva sin verksamhet. Förslaget 
till beslut innebär att ingen förening ska få lägre bidrag avseende sina aktiviteter för 2021. 
Nivån kommer att baseras på aktivitetsnivån som redovisades för 2019 eftersom 
nämnden beslutade om kompensation för ett år sedan. Det är i längden ohållbart att 
fortsätta med aktivitetsstöd som baseras på den nivå på verksamhet som var aktuell 
innan pandemin. Föreningarna förändras och aktiviteter tar sig andra former. 

Kristdemokraterna och Moderaterna motsätter sig inte den föreslagna kompensationen 
avseende verksamhetsåret 2021 men vi vill göra tydligt att det inte är rimligt att framöver 
bibehålla en bidragsnivå som baseras på uppgifter som inte är aktuella. 
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